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xxx Fritidshavenxx.  
Vedr. syn i søndags, som Lone og undertegnede ikke godkendte på bagrund af ,at terassen var 
lukket på 4 sider. 
Huset er solgt, så hun er i lidt af en kattepine.  
Hun forsøger i morgen at få en godkendelse fra Kommunen, hvilket jeg har sagt at vi anerkender 
fuldt ud.  
Får hun ikke godkendelsen er aftalen at hun fjerner skydedøren, så huset er åbent på en side. 
Hvilket vi vil anse som i orden til godkendelse. 
Hun skriver på bestyrelsesmailen, og håber på et hurtigt eftersyn. Vi snakkede lige fuldmagt når 
hun sender anden person ud til syn. Så det skulle også være i orden. 
 
 
 
Fritidshaven xx var meget frustret over græsklipningen på 40 meter bæltet   
Hun klipper 2 meter, men Steffen klipper efter sigende sin del i baner, så det ser frygteligt ud.  
Vi havde en snak omkring biodiversitet, hvilket hun godt kendte aftalen omkring, men hun kunne 
ikke få det til at passe ind med det der skete.  
Måske Lone F kan give os en opdatering på området til næste møde. 
 


